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Prvo srečanje
viškorudniških učiteljev
V galeriji Cankarjevega doma je bilo 28.

januarja svečano, pa tudi zelo prijetno vzduš-
je. Na svojem prvem srečanju so se zbrali
učitelji viških osnovnih šol skupaj s sedanjimi
in nekdanjimi ravnatelji in številni gosti, med
katerimi so bili tudi minister za šolstvo in šport
Slavko Gaber, njegova namestnica Tea Valen-
čič, direktorica Zavoda za šolstvo Branka Lo-
vrečič, naš župan Bogdan Bradač, sekretarka
za družbene dejavnosti Francka Trobec...

Po pozdravu Ane Vehar, predsednice skup-
nosti viškorudniških osnovnih šol, je zbrane
nagovoril tudi minister Slavko Gaber: »V ime-
nu ministrstva za šolstvo se vam učiteljem in
vodstvu šol zahvaljujem za dobro delo, po-
končno držo in potrpljenje, ki ga dnevno izka-
zujete pri opravljanju svojega odgovornega
poslanstva - izobraževanja. Zelim vam prijet-
ne počitnice in veliko uspehov.« Nekaj spod-
budnih besed pa je povedal še župan Bogdan
Bradač: »Želim pohvaliti skupnost osnovnih
šol Vič-Rudnik in aktiv ravnateljev občine
Vič-Rudnik, ki sta skupaj z organi občine
zagotovila, da so šole na našem področju ena-
kovredne oziroma imajo tudi določene nad-
standarde v primerjavi z ostalimi ljubljanskimi
šolami. Uveden je bil pouk angleškega jezika
za tretje in četrte razrede v vseh osnovnih
šolah, za pete razrede pa je bilo za pouk
računalništva po projektu »Petra« nabavljeno
devet računalnikov za vsako šolo.

Naše osnovne šole so zaradi prizadevnosti
učiteljev in posameznih ravnateljev znane po
izrednih športnih uspehih. Tako sta osnovna
šola v Preserju in Oskar Kovačič centra za
namizni tenis, osnovna šola Brezovica za od-
bojko, osnovna šola Vič pa je znana po gimna-
stični dejavnosti. Ta šola je po zaslugi gospoda
ravnatelja tudi izredno močno kulturno središ-
če, kjer se prirejajo likovne razstave viških
umetnikov.

V občini v sodelovanju z vzgojno-izobraže-
valnimi zavodi uspešno deluje tudi Zveza pri-
jateljev mladine, ki otrokom zagotavlja šolo
v naravi v počitniškem naselju Pacug in v do-
mu Zapotok.

Nadalje bi rad poudaril, da nam je kljub
težkim gospodarskim razmeram uspelo dogra-
diti osnovno šolo Livada za 300 otrok in s tem
zagotoviti enoizmenski pouk za 1500 učencev.
V zvezi s to šolo bi izrekel priznanje občinske-
mu sekretariatu za dmžbene dejavnosti, ki mu
je ravno na današnji dan uspelo šolo usposobi-
ti za delo.«

S tem pa je učitelje in ravnatelje ter goste
v imenu Skupščine občine Ljubljana Vič-Rud-
nik in skupnosti osnovnih šol povabil na ogled
operne predstave Don Carlos.

Srečanje torej, ki v včasih mračni vsakdan
prinese zadovoljstvo in spodbuden utrip in ki
zanesljivo ne bo zadnji.


